
Maritime Provinces in 7 Days 

Highlights: Riviere-Du-Loup, Reford Gardens, Gaspé, Bay of Fundy, PEI, 

Charlottetown, Peggy's Cove, Halifax, Fredericton  

 

Day 1: Ottawa - Whale Watch - Rimouski  
We depart Ottawa at 5:00 in the morning and drive six hours to 

Riviere-Du-Loup. We embark on a three-hour whale watching 

cruise to discover the diverse collection of marine life that thrives 
in this unique maritime estuary. Experienced on-board guides help 

us identify the many different species of whales that come to feed 

here, including Humpback, Finback, Minke, and Beluga Whales. 
After cruise, we end the day in the town of Rimouski, at the tip of 

the Rimouski Peninsula. 
 

Day 2: Rimouski  -  Reford Gardens - Gaspé 
After breakfast we depart for Reford Gardens, we will tread from 
one discovery the next, enraptured by the beauty of landscaping 

where we will find more than 2000 species and varieties, both 
indigenous and exotic, perennials, annuals, and shrubs. Then we 

will make our way to Forillon National Park, where sea, cliffs, and 

mountains have sculpted 244 square kilometers of majestic 
landscape. You will visit Canada's tallest lighthouse (37 meters 

high) since 1854, the earliest landing place for explorer Jacques 

Cartier in North America and the town of Gaspe. 

 

Day 3: Bonaventure Island – Campbellton  - Miramichi 
Today, we drive to the town of Percé, famous for its Percé Rock. 

We embark on a boat cruise to Bonaventure Island, where 293 
different species of birds live on just 4.16 square kilometers of 

land. During the cruise, we witness a wonderful exhibition of 

untouched nature, birds, seals, and maybe a shark. After 
discovering the amazing natural riches of this region, we drive to 

salmon’s home town: Campbellton, where you can take a photo 
with the world’s biggest salmon fish. We will overnight at hotel   

in Miramichi.  

 

Day 4: Shediac -  Bay of Fundy -  PEI  
This morning, we go to the Lobster Capital of the World:  

 the town of Shediac. This New Brunswick town is home to the 

largest lobster sculpture in the world. Then we drive to the famous 

Hopewell Rocks in the upper reaches of the Bay of Fundy. We 
witness the world’s highest tides and the illustrious “Flower Pot 

Rocks” fantastically rising above the bay floor. After being part of 
this natural phenomenon, we head to Moncton to uncover the secret 

of the Magnetic Hill. We continue our journey by crossing the 

Confederation Bridge from New Brunswick to Prince Edward 
Island. Known as the Gentle Island, P.E.I. is Canada's smallest and 

greenest province. Cradled on the waves of the Gulf of St. 
Lawrence, the island is known for the vivid colors of its gently 

rolling landscape. Tonight we enjoy a fresh lobster dinner in 

Lobster Village courtesy of the Atlantic Ocean. 
 

 

 

 

 

Day 5: Charlottetown - Cavendish Beach - Halifax 
Today we will visit the charming small-town capital, 

Charlottetown.  We will discover Cavendish Beach and the house 
of Green Gables, where we see how author Lucy Maud 

Montgomery found the romantic inspiration for her early twentieth 

century coming-of-age classic. We have lunch and then make our 
way to the capital of  Nova Scotia:  Halifax. As the most populous 

city in the Maritimes, Halifax is steeped in history, rich in culture, 

and refreshingly cosmopolitan. Halifax offers the small coastal 

villages, country charm, and wilderness for which Nova Scotia is 

known. With one of the world's largest natural harbors, it is clear 
that life here revolves around the sea. Some sites of interest we 

visit include the Seaport and the Maritime Museum of the Atlantic. 
We will have a chance with a delicious lobster meal at Murphy’s 

restaurant on the Water in Halifax harbor. 

 

Day 6: Peggy’s Cover  - Citadel -  Fredericton  
We begin the day with a drive to Peggy’s Cove, a small rural 
community located in St. Margaret’s Bay. On the rocky coastal 

landscape of Nova Scotia, we find the postcard perfect village of 

Peggy's Cove and the most photographed lighthouse in the world.  
Then we enjoy the sunshine on the beautiful Parlee Beach and the 

feel of the hot sand under our feet. We will visit the military castle 
- Citadel of Halifax, it is the highest pot of the city and having a 

beautiful view of the harbor. After lunch we will drive to the 

capital of New Brunswick: Fredericton. Nestled alongside the Saint 
John River, Fredericton boasts tree-lined avenues graced with 

Victorian architecture, complementing a vibrant cultural life, fine 
galleries and museums, lively outdoor cafés, and miles of riverfront 

trails. We over night at hotel in Fredericton 

 

Day 7: Fredericton -  Grand Falls - Ottawa 
On our last day of the trip, we drive back to our home  
 Ottawa. We go through the Hartland Covered Bridge, the longest 

covered bridge in the world. We drive to Grand Falls, New 

Brunswick for lunch and then head back to Ottawa. We arrive 

home at around 10:00 PM after an unforgettable week on Canada's 

East Coast.  
 

 

Departure date:   
Last three Saturdays in July and first three Saturdays 

in August 
 

 
 

 

 

 
  

 

 

Fees（Canadian Dollars)： 

       Quad               $459  

       Triple              $559 

       Double            $699   

       Single              $1099 

       Child               $459 

 

Fee covers: motor coach, hotel accommodation                      

and tour guide. 

Fee Not Covers: admission fees & meals, service 

charge for driver/guid ($56), private spend, travel 

insurance. 

The above fares are for information only and 

subject to change according to seasons. 

 

Notice: 

We reserve the right to  cancel or modify the 

itinerary without notes when necessary.  

All customers are strongly recommended to 

arrange their own travel insurance, our staff will 

be happy to assist you. 
 



 

加東海洋三省、加斯佩- 雙龍蝦 

七日寫意遊 
 

出海觀鯨 天堂公園 加斯佩鳥島 三文魚故鄉 佛

羅倫國家公園 海灘長堤 龍蝦島 哈裏法斯 王子

島 聯邦大橋 天涯海角 安妮小木屋 紅沙灘 巖石

公園 磁力山奧秘 天然花瓶 

 

1. 渥太華 - 出海觀鯨 - 裏木斯基 

早晨 5:00 從渥太華出發前往魁北克省東部小鎮狼河

(Riviere-Du-Loup)的迷你海港，並轉乘可容納二百

多名乘客的觀鯨船，前往聖勞倫斯海灣出海觀 鯨。

您有機會觀賞到大大小小的鯨魚在海中追逐嬉戲：重

達 130 噸的大藍鯨、50 噸的直尾鯨和 8噸左右的大貂

鯨。您還可以欣賞美麗的聖勞倫斯海灣風光：海中 

小島、觀賞海獅、海豹、海豚、各種海鳥等。遊船後

前往裏木斯基下榻酒店 Gouverneur Hotel 或同級。 

 
2.天堂花園 - 佛羅倫國家公園 -加斯佩 

早餐後前往遊覽加拿大東部最大的私人花園－魁

北克著名之天堂花園(Reford garden), 園中奇花

異草、萬紫千紅，最為特別的是可觀賞到美麗嬌

艷、品種名貴的藍色罌粟花。下午您將前往佛羅

倫國家公園，那裡的大海，懸崖和群山雕刻了

244 平方公裏的雄偉景觀。您將參觀自 1854 年以

來加拿大最高的燈塔 ( 高 37 米 ) ，探險家 

Jacques Cartier 在北美的最早登陸點及加斯佩

鎮。住宿酒店： Rodeway lnn 或同級。 

 

3.鸟岛 - 三文魚故鄉 - 米拉米奇鎮 

早餐後前往參觀享譽北美的百歲海中大怪石，乘

船登上加拿大東部最大的大西洋海鳥聚居地－鳥

島。島上有四十多萬只各種各類海鳥在此棲息。

乘船上島途中可觀賞海獅海豹等各種海洋動物，

運氣好的話，您還可觀賞到大鯊魚和鯨魚。 

 
午餐後前往海洋省份紐寶士域省參觀，第一站參

觀著名的三文魚故鄉－崁柏頓與世界最大三文魚

雕像合影留念。傍晚抵達住宿地米拉米奇鎮酒

店： Knights Inn & Suite Miramichi 或同級。 

 

4. 龍蝦島 – 好望岩石公园 - 王子島  

早餐後首先前往擁有世界龍蝦之都美譽的龍蝦島 

(Shediac)一睹世界最大龍蝦之銅像，栩栩如生。

然後前往參觀著名的好望巖石公園，您將觀賞到

世界最高海潮的芬迪海灣和令人嘆為觀止的自然

海上花瓶遊覽。之後前往著名的磁力山，現場試

驗讓您體驗磁力山之神力，並由領隊為您解開磁

力山神奇之迷。最後乘坐巴士經過曾經世界最長

跨海大橋—聯邦大橋進入王子島，晚餐您將品嘗

到王子島新鮮美味的龍蝦大餐, 之後下榻王子島

酒店：Causeway Bay Hotel 或同級。 

 

5. 沙樂鎮 - 紅沙灘 - 哈裏法斯 

早餐後前往美麗的愛德華王子島首府－沙樂鎮，

參觀加拿大聯邦誕生地－王子島省議會大樓。隨

後前往著名的紅沙灘和安妮小木屋參觀。午餐後

前往著名的哈裏法斯市，您將乘坐海陸兩用觀光

車遊覽哈裏法斯軍港，欣賞海灣景色，聽當地專

嶪熱情的導遊在海上在陸地上介紹軍事古城的歷

史和故事。隨後伴隨著於夕陽黃昏在海港餐館享

受當地傳統烹飪的新鮮美味龍蝦大餐。夜晚下榻

哈裏法斯酒店：Travelodge Suites 或同級。 

 

6. 天涯海角 – 军事古堡 - 法迪利頓 

早餐後首先前往美麗的天涯海角 (Peggy's Cove)

參觀，那裡波瀾壯闊，驚天動地的海浪和奇形怪

狀的花崗大巖石、古老美麗的燈塔令人陶醉。然

後前往參觀哈裏法斯古老之軍事城堡 Citadel 及

最具歷史意義的鐘塔。午餐後前往紐省首府－法

迪利頓，參觀紐省議會大樓和市政廳，晚餐後下

榻酒店 Riverside Resort Conference Centre。 

 

7. 法迪利頓 - 格蘭瀑布 - 渥太華 

早餐後出發前往魁北克東部重鎮格蘭瀑布-Grand 

Falls，在途中您將經過世界最大之有蓋大橋，午

餐後起程返回渥太華，約晚上九時抵達渥太華。 

 
 

 

費用（加幣）： 

       四人一房               ＄459 

       三人一房               ＄559 

       二人一房               ＄699 

       單人房                 ＄1099 

       小童(2-12)             ＄459 
費用包括：旅遊巴士，酒店及指定的旅遊節目。 

費用不包括：膳食，司機和導遊服務費$56， 

海岸地區套票$69,加斯佩島$79,觀鯨$82,水陸船$42 

個人旅遊保險。門票費用依季節變化。 

 

出發地點 ： 

670 Bronson Avenue, Ottawa, ON K1S 4E9            

（麥當勞門前停車場） 

出發日期：7月後 3個周六和 8月前 3個周六 

 
特別情況下旅行社保留取消或更改行程的權利 


